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20xx年的高考很快便要来临了，对于浙江的考生们来讲，可以积累的作文素材又有哪些呢?下面是小编精心为你们整理的关于20xx年浙江高考英语作文素材的相关内容，希望你们会喜欢!20xx年浙江高考英语作文素材1：Traveling on Na...
　　20xx年的高考很快便要来临了，对于浙江的考生们来讲，可以积累的作文素材又有哪些呢?下面是小编精心为你们整理的关于20xx年浙江高考英语作文素材的相关内容，希望你们会喜欢!
20xx年浙江高考英语作文素材1：Traveling on National Day
　　As the National Day came, I have a vacation, so I made the plan to go out and travel to the different places. Last year, I went to the big cities, like Shanghai, there were so many people, I could hardly see the tourist site. So this year, I decided to go to the small place, Wu Zhou. But the result is almost the same, so many people were around everywhere.
　　随着国庆节的到来，我有一个假期，因此我制定了出游计划，旅游不同的地方。去年，我去大城市旅游，比如上海，那里有很多的人，我几乎看不到旅游景点。因此今年，我决定去小地方，梧州。但是结果还是一样，到处都是人。
　　When I arrived at Wu Zhou, I was attracted by its beautiful scenery, though the city is small, the water and the mountain are around the city, which makes the city beautiful and casual. The city is famous for the food, especially the restaurant which below the Baiyun mountain. I thought it maybe a little more people, so I woke up early in the morning for avoiding the summit time. I came to the restaurant at about 7 o’clock, there were a lot of people standing in the long line. It needs to take about two hour for me to get a table!
　　当我达到梧州的时候，我被它美丽的风景吸引住了，虽然这个城市很小，但是山水包围着这座城市，使得这座城市看起来很美丽和休闲。这座城市的食物很出名，特别是在白云山下的参观。我以为会有很多人，因此早早起来，避免高峰期。我大约七点钟就来到了餐馆，很多人在排队。我需要等两个小时才能等到一张桌子!
　　Now I have learned a lesson, it is better not to take a trip in the festival, I need to miss the time if I want to travel in a comfortable way.
　　如今我学到了一个教训，最好不要在节假日旅游，如果我想要舒服地旅游，我需要错开时间。
20xx年浙江高考英语作文素材2：Million Dollars Voice
　　When I was very small, I happened to see the show British’s Got Talented. The small girl caught my attention, she sang so well and her story moved everyone. The girl became famous since then, though she got the second place. Many years has passed, the girl’s wonderful vioce was believed to worth million dollars.
　　在我很小的时候,我碰巧看到节目《英国达人秀》。一个小女孩引起了我的注意,她唱的很好,她的故事感动了所有人。自此女孩成名了,虽然她得了第二名。许多年过去了,女孩的美妙声音小被认为价值百万美元。
　　The million dollars voice was people’s praise to this sweet girl. The girl’s name is Connie Talbot. She took part in the show because she wanted to sing for her sick grandma. People heard her strong feelings and remembered this lovely girl. Connie’s wonderful voice conquered people and though she did not win the game, they knew her.
　　百万美元的声音是人们对这个甜美女孩的赞美。女孩的名字叫康妮托尔伯特。她参加了节目,因为她想唱给她生病的奶奶听。人们感受到了她强烈的感情，记住了这可爱的女孩。康妮美妙的声音征服了人们,虽然她没有赢得这场比赛,他们都知道了她。
　　Now Connie is almost 15 years old, she lives the life just like every normal girl who goes to school and keeps study. But Connie never gives up singing, she bought the instruments and plays music when she is free. She also makes her concerts. Her voice is so amazing.
　　现在康妮接近15岁,她过着普通女孩的生活，上学，一直学习。但是康妮永不放弃唱歌,她买了乐器，有空的时候就玩音乐。她也开了演唱会。她的声音是如此的美妙。
　　Connie is born with the singing talent, but she hasn’t bothered by the public. She has a happy family and lives the happy life.
　　康妮有着与生俱来的唱歌天赋,但是她没有受到公众的干扰。她有一个幸福的家庭，过着快乐的生活。
20xx年浙江高考英语作文素材3：Traditional Game
　　When Spring Festival comes, I will go back to my hometown and spend the time with my relatives. In my hometown, there will be the basketball game on the first and second days of the new year. There will be a lot of people watch. This is a very good tradition.
　　当春节来临的时候,我会回到我的家乡,花时间与我的亲戚在一起。在我的家乡,在新年的第一天和第二天会有篮球比赛。有很多人观看。这是一个很好的传统。
　　For one thing, the basketball game makes people feel the atmosphere of the big festival. Unlike usually, there are not so many things happening in this town, life is simple here. When there is something different, it can tell people that interesting thing is happening in this town and the festival is coming.
　　首先,篮球比赛会让人感受到大节日的气氛。与通常不同,平时没有太多的事情发生在这个小镇,生活很简单。当有一些不同的时候,可以告诉人们,有趣的事情发生在这个小镇上，节日即将来临。
　　For another thing, the basketball game can bring people together. The first day of the new year is really a big day for Chinese people, they will go out and hang around. Many of my old friends will meet each other when we watch the basketball game. We talk so happily and say the new year’s wishes.
　　另一方面,篮球比赛可以把人们团聚在一起。新年的第一天,对于中国人来说是非常重要的一天,他们会出去闲逛。许多我的老朋友会和我见面，当我们看篮球比赛的时候。我们聊得那么开心,说着新年的愿望。
　　The traditional game provide people a place to meet each other and have the communication. They are enjoying the game while talking to their friends.
　　这个传统比赛给人们提供了见面和聊天的地方。他们一边享受比赛，一边和他们的朋友聊天。
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